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  13/2/2022 -ה "בהתשפ יב' באדר א'  ראשון מישיבת מליאה מן המניין שהתקיימה ביום 
 בעירייה.   18:30בשעה 

 
 נוכחים: 

   ייה ראש העיר –מר יעקב אדרי  
   ייהמ"מ ראש העיר  –מר אלי אנקונינה  
 עירייה  מועצת החבר    –מר משה אבועזיז  

 עירייה  מועצת החבר   –מר משה ביטון  
 עירייה  מועצת החבר  –מר שמחה יוסיפוב 

 עירייה  מועצת החבר   –מר רמי ראובן  
 עירייה  מועצת החבר  –מר אברהם כהן  

 עירייה  מוצעת החבר  –עו"ד נוח שמאילוב  
 

 חסרים: 
   ייה סגן ראש העיר –מר ארקדי גדילוב  

 בתואר   ייהסגן ראש העיר –מר יוסי כדורי  
   ייהמשנה לראש העיר   –גב' ילנה זסלבסקי 
 עירייה  מועצת החבר  –מר אבניל ילזירוב 
 עירייה  מועצת החבר   –מר יצחק תורגמן 

 
 מוזמנים:  

 יועץ משפטי    –עו"ד אריאל ארונוביץ  
 מבקר העירייה   –עו"ד שמעון בן סימון  

 עוזר ראש העיר   –מר אלברט חזגילוב  
 

 סדר יום: 
 חבר המועצה מר משה ביטון.  ש(. שאילתא 1)
 לעסקים תושבי אור עקיבא בועדת קניות ובועדת   5%(. מקדם 2)

 מר משה ביטון.  של חבר המועצה הצעה  לסדר יום   –מכרזים          
 עו"ד נוח שמאילוב.  של חבר המועצה  הצעה לסדר יום   –(. סבסוד פחי אשפה  3)
 (. הרכב המועצה הדתית. 4)
 מבנה ציבור באור ים .  למימון הבריכה לטובת כספי קרן קיסריה את (. 5)
 באור ים.   22(. קבלת החלטה בנושא מעונות יום עתידיים במגרש 6)
 אבזור מרכז הפעלה.  ל₪  93,373 –(. אישור תב"ר משרד הפנים  7)
 פעילות בטיחות בדרכים.ל ₪   34,444  –(. אישור תב"ר משרד התחבורה 8)
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 שאילתא חבר מועצת העיר מר משה ביטון –  1סעיף 
 . השאילתא שלי נוגעת למחלקת הגבייה –משה ביטון 

 
 . המחלקה טובה רק צריך לתת לה את הכלים לעבוד

 
 קודמת.  הביחס לשנה  יותר מם  יאלף שקל 675גבתה   המחלקה 

נכונה, אני חושב שצריך  לא  היא  ש , בשנה של תוכנית הבראה זו פעולה חברת גביהלהכניס  
 לעשות חישוב מחדש בנושא זה.  

 
ולהוסיף תקן לטלפן/נית ולתת להם להשיב  ציגוטציה  להכניס את המחלקה לתהליך צריך 

 ולעשות את העבודה הטובה. 
 

 .אני מסכים עם רוב הדברים שאמרת –יעקב אדרי  
 

 אני חושב שאפשר במסגרת הנוכחית להשיג את מטרות תוכנית ההבראה. 
 

 אנחנו בדין ודברים עם הממונה בנושא זה.  
 

 המספרים מוכחים כי ניתן עם המחלקה הקיימת להשיג את המטרות.   –משה ביטון 
 

 אנחנו נשב עם הממונה בנושא.   –יעקב אדרי  
 

 הביקורת על המחלקה הייתה נכונה לשעתה, המחלקה כיום עובדת כהלכה.    –אברהם כהן  
 

 . כפי שאמרתי , אנחנו נדון בנושא עם הממונה –יעקב אדרי  
 

 .  בסוף המנדט הוא של העירייה
 

הצעה    –מכרזים  לעסקים תושבי אור עקיבא בועדת קניות ובועדת   5%מקדם   -  2סעיף 
 מר משה ביטון.של חבר המועצה לסדר יום 

 אחרות.   , בהרבה עיריות מקדם כזה נהוג בחדרה –משה ביטון 
 

התקשרות עם ספקים   לסבסדכמו שיש סבסוד בהיכל התרבות )הנחה( , כך גם אפשר 
 מקומיים.  

 
 זה קיים באזורי פיתוח ע"פ חוק , השאלה אם זה חוקי בכלל?   –יעקב אדרי  

 
אני חושב שזו החלטה לא נכונה לקבל בעיר כמו אור  אבל  זה חוקי,    –עו"ד אריאל ארונוביץ  

 . עקיבא שהיא עיר קטנה
 



 עיריית אור  עקיבא
 לשכת המנכ"ל 

 

 04-6108829, פקס  04-6108819 -טלפון   , 30600מיקוד, 1   רוטשילד  רחובעיריית אור עקיבא , 

גרום לספקים חיצוניים לא להיכנס לעבודה עם העיריה, אני לא ממליץ לקבל החלטה  זה י
 גורפת שכזאת. 

 
היות וזו פעם ראשונה שההצעה הוצעה ויש לדעת יותר בנושא ,אני מציע   –יעקב אדרי  

 . ונקבל החלטה  נדוןשנדחה את הסעיף לישיבה הקרובה נלמד  
 

   2החלטה  
,לאחר שידון בועדת המכרזים שתקבל לגביו החלטת   הקרובה  ההסעיף יובא לישיב

 .  הממלצה.
 

 עו"ד נוח שמאילוב של חבר המועצה  הצעה לסדר יום    –סבסוד פחי אשפה  -  3סעיף 
הפחים נשברים בעת פינוי  בעקבות זאת יש בעיית ניקיון חמורה, –עו"ד נוח שמאילוב  

 האשפה.  
 

 . גורמת לתושב לשלם עליוהעירייה גם גורמת נזק לפח וגם 
 

   .אם אנחנו שוברים אז על העירייה גם לשלם
 

לפני  אם הוא נשבר ו שנים   3  אמור להישאר שלם פח  שלגביו   צריך לקבוע נוהל  –משה ביטון 
 להחליף אותו.  פינוי האשפה על קבלן   כן 

 
 . דיברנו עם הקבלן –אלי אנקונינה  

 
 הוא עובד ע"פ הנוהל שמשה הציע.  

 
 להחליף את כל הפחים בעיר?  היא עה שלך  ההצ האם

 
   של זה.צריך לבדוק את ההשלכות התקציביות   –עו"ד אריאל ארונוביץ  

 
 . של משה ביטון  ברוח דבריו של נוח , אנחנו צריכים לקבל את ההצעה  –שמחה יוסיפוב 

 
 הפח יהיה באחריות העירייה.   שנים  3
 

 .שנים אחריות לפחים 3 נותניםרבה עיריות  בה–משה ביטון 
 

צריך לעשות מיפוי, לבדוק את תאריך היצור ולבדוק את ההשלכות התקציביות של  
 ההחלפה.  

 
אני  מציע שאנחנו נצא לסקר ונבדוק את הנתונים ונביא את זה למליאת   –יעקב אדרי  

 המועצה.  
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   3החלטה  
 .ליטרים  300 שנאחסן  פחי האשפה עריכת סקר לגבי מצה המליאה מאשרת  

 
שלהם ויימצאו   מתאריך היצורשטרם חלפה שנה  קבלן פינוי האשפה יידרש להחליף פחים 

   שבורים . 
 

 הרכב המועצה הדתית   –  4סעיף 
בהמשך להחלטה הקודמת בנושא, כל הסיעות העבירו תשובות לגבי   –אלי אנקונינה  

הרכב המועצה הדתית יש ייצוג לפי מפתח סיעתי   נציגיהן וניתן להתקדם לאישור ההרכב.
ולכן ההרכב מוסכם על כל סיעות  לכל שני חברי מועצת עיר נציג אחד במועצה הדתית  

 המועצה. 
 

(  תואר אקדמי וניסיון בניהול) שתי נשים ושני חברים שעומדים בתנאי הסף גם ברשימה 
 . לכהונה בתפקיד יו"ר

 
 נציגו למועצה הדתית יונתן ממן.   הוא מביא   גםהודיע  ,הרב אליהו אילוזרב העיר  

 
 ההרכב המוצע  

 מועמד חברי סיעה   סיעה  
 יעקב אדרי   ליכוד  

 אבניל איליזרוב  
 רונית פחימה  

 שמחה יוסיפוב   אור עקיבא איתך  
 משה ביטון  

 מאיה מנשירוב  

 אלי אנקונינה   ש"ס  
 משה אבועזיז  

 דוד ממן 

 באנו לשנות 
 גשר   

 עו"ד נוח שמאילוב  
 ילנה זסלבסקי  

 שמואל סופנייב  

 תנופה  
 עתיד בטוח  

 ארקדי גדילוב  
 רמי ראובן  
 יוסי כדורי  

 מאיר דרעי  

 לשם שמים  
 לב  

 יצחק תורג'מן 
 אברהם כהן  

 אברמוב בוריס )בקשי(  

 יונתן ממן   אליהו אילוז   נציג הרב  
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   4החלטה  
   כדלהלן: המועצה הדתיתהמליאה מאשרת פה אחד את הרכב 

 מועמד חברי סיעה   סיעה  
 יעקב אדרי   ליכוד  

 אבניל איליזרוב  
 רונית פחימה  

 שמחה יוסיפוב   אור עקיבא איתך  
 משה ביטון  

 מאיה מנשירוב  

 אלי אנקונינה   ש"ס  
 משה אבועזיז  

 דוד ממן 

 באנו לשנות 
 גשר   

 שמאילוב  עו"ד נוח 
 ילנה זסלבסקי  

 שמואל סופנייב  

 תנופה  
 עתיד בטוח  

 ארקדי גדילוב  
 רמי ראובן  
 יוסי כדורי  

 מאיר דרעי  

 לשם שמים  
 לב  

 יצחק תורג'מן 
 אברהם כהן  

 אברמוב בוריס )בקשי(  

 יונתן ממן   אליהו אילוז   נציג הרב  
 

 מבנה ציבור באור ים   למימון בריכה לטובתכספי קרן קיסריה  הסטת  –  5סעיף 
 ניגוד עניינים.  מחשש ל אברהם כהן לא משתתף בדיון 

 
 . ינג למבני ציבור וחינוך' צבאור ים חסר לנו מ –אלי אנקונינה  

 
לבנות אותה    היתרככות הכסף המיועד לבריכה עירונית שעד היום אין   אני מציע שנסיט את 

 חינוך בשכונת אור ים.  ציבור  לטובת מבני  (מיליון ₪ 20 ים)חוסר 
 

לבריכה העירונית , קיבלנו גם כספים מהיטלי השבחה שהיינו    ףקיבלנו כס –שמחה יוסיפוב 
 צריכים לבנות איתם את הבריכה העירונית , עכשיו אתם לוקחים גם את הכסף הזה.  

 
 גם ככה אין לתושבי אור עקיבא מקומות בילוי.  

 
 לקחת את הכסף מתקציב הבריכה העירונית.  אני מתנגד לאישור סעיף זה , לא צריך 

 
 כה או במוסדות ציבור וחינוך? ימה העדיפות, להשקיע בבר  –אלי אנקונינה  

 
 צריך היה לנצל את הכסף מהיטלי ההשבחה.   –שמחה יוסיפוב 

 
 מה הפתרון שלך?   –אלי אנקונינה  

 
הם שקרו אותנו ורימו אותנו החברה לפיתוח קיסריה, צריך להניח על    –שמחה יוסיפוב 

 השולחן שוב את איחוד אור עקיבא קיסריה.  
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 מה שמגיע לנו.   אז הם יבואו וישלמו את 
 

 פארק התעשייה גם היה צריך עבור לעיריית אור עקיבא.  
 

ות מוסדות  אין כסף לבננכון להיום את המאבק אבל הרגע  לנהל  אפשר  –אלי אנקונינה  
 לבזבז זמן.  ציבור וחינוך נוספים באור ים אין

 
שנים ,משרד השיכון עוד צריך יהיה לתקצב את   4הבנייה באור ים תמשך עוד   –יעקב אדרי  

 המשך הבנייה.  
 

 קרן קיסריה , נתנו את הכסף לבריכה העירונית אך ורק אם יש לנו מימון מלא.  
 

 למשרדי הממשלה כרגע אין לנו , כי הם לא מממנים בריכות עירוניות.  
 

מיליון שקלים   5מיליון שקלים ועוד  15אני מציע להסיט את הכסף לבריכה העירונית ע"ס 
 ינג למוסדות ציבור וחינוך באור ים. מיליון שקלים למד 20 -מקרן קיסריה להשלמה ל

 
לפי דעתי , אין באור עקיבא מקומות בילוי למשפחות לפני שנצביע   –עו"ד נוח שמאילוב  

 אולי אפשר בדרך אחרת להשיב את הכספים הללו.
 

בכדי להשלים את בניית מוסדות   לנו מצ'ינג  ןלנו ברירה אחרת אי   ןאי –אלי אנקונינה  
 הציבור באור ים.  

 
בריכה עירונית , אבל אני   על פני נכון שישנה עדיפות למוסדות חינוך וציבור   –משה ביטון 

 . צריך לשמור על הכסף של הבריכה העירוניתשמסכים עם שמחה 
 

 אני מציע לדחות את הסעיף הזה לישיבה אחרת . 
 

   5החלטה 
הסיט את הכספים למימון הבריכה לטובת הקמת מבני ציבור וחינוך  לבקש מקרן קיסריה ל

 באור ים.  
 

 באור ים   22קבלת החלטה בנושא מעונות יום עתידיים במגרש  -  6סעיף 
ועדת הקצאות המליצה למועצת העיר שבמקום שאנחנו נבנה את המעונות   –אלי אנקונינה  

 . נותאת המעו  ויבנ   יםנקצה את הקרקעות ושהזוכ
 

 קיבלנו החלטה שאנו מקציב יותר הקצאות.   –עו"ד נוח שמאילוב  
 

ביחס  בנושא אלא התקבלה החלטה  כלליתלא התקבלה החלטה   –עו"ד אריאל ארונוביץ  
 להקצאה מסוימת.  
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   6החלטה  
יום ע"פ    באור ים לבניית מעונות 22המליאה מחליטה לאשר פה אחד את הקצאת מגרש 

 להמלצת ועדת הקצאות. הקצאות ובהתאם  נוהל 
 

 ₪ אבזור מרכז הפעלה   93,373 –אישור תב"ר משרד הפנים  -  7סעיף 
 ₪.   93,373אבקש לאשר את התב"ר ע"ס  –אלי אנקונינה  

 
   7החלטה  

₪ לאבזור מרכז   93,373משרד הפנים ע"פ   המליאה מחליטה לאשר פה אחד את תב"ר
 הפעלה. 

 
 ₪ פעילות לבטיחות בדרכים. 34,444 –אישור תב"ר משרד התחבורה   -8סעיף 

 ₪.   34,444אבקש לאשר את תב"ר משרד התחבורה ע"ס  –אלי אנקונינה 
 

 8החלטה  
₪ עבור פעילות    34,444משרד התחבורה ע"ס  אשר פה אחד את תב"רחליטה להמליאה מ

 לבטיחות בדרכים.
 
 
 
 
 
 
 
 

 בכבוד רב                                                                         
 

 אלי אנקונינה     יעקב אדרי                                                                
 מ"מ ראש העיר      ראש העיר                                                                  


